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Meiveld 1 5501KA Veldhoven
Tel. 040-2584411 Fax. 040-2541395

Veldhoven, 20-03-2023

Betreft: Spreekrecht bij behandeling van agendapunt
6.06 Participatie onder de Omgevingswet

tijdens bijeenkomst van de gemeenteraad dd. 28 maart 2023

Geacht College van B&W, gemeenteraad, pers en aanwezigen,

Hierna willen wij navolgende onder uw aandacht brengen:
Als vertegenwoordigers van Zonderwijk maken wij ons, zoals u weet, al jaren 
behoorlijk zorgen omtrent de belangen van Zonderwijk.
Mijn naam is Johan Couwenberg (Wijkambassadeur Zonderwijk)
Belangen van Zonderwijk worden behartigd zoals in vorige spreekrecht vermeld.
Voor de gewone burger is het gehele participatie-proces moeilijk te volgen.
Dit agendapunt gaat over: Participatie, Omgevingswet, omgevingsvisie, 
omgevingsprogramma, omgevingsvergunning, omgevingsdialoog, 
participatieplan, kerninstrumenten, participatietraject, transitiefase, etc., etc.
Door verloop van het burgerparticipatie-proces (van leefbaarheidsgroepen via 
Wijkplatforms naar themagericht werken opgevolgd door huidige 
werkwijze: één contactpersoon/wijk plus (vaak suggestieve) internet- 
enquêtes) komt burgerparticipatie steeds verder onder druk te liggen of zelfs 
nog erger.
Voorbeeld: Ondanks jaren van overleg tussen wijkvertegenwoordigers en 
Gemeente worden zelfs gemaakte (vastgelegde)afspraken compleet genegeerd. 
Door de tijdelijke participatie-kaders zijn wijkvertegenwoordigers zonder pardon 
op een zijspoor gezet. Zie hierbij realisatie van:

a) project "Dagelijks Leven" (ouderen met dementie) aan de Andromeda/
De Sitterlaan/Nijlandlaan met ontsluiting op geplande fietsroute ?!
Hierbij zijn enkel direct omwonenden gehoord (zie eerdere communicatie).

b) Project Mira (incl. wijkeigendom: Ontmoetingscentrum "'t Tweespan")
Hier was afgesproken dat wijkvertegenwoordiging betrokken zou worden 
vanaf 1e opzet, vòòr aanbestedingen, etc.
Helaas blijkt alles al in kannen en kruiken zonder ook maar één woord van 
afstemming met wijkvertegenwoordiging (Uitgezonderd bestuur 
ontmoetingscentrum welke wijkbelangen minder belangrijk blijken te vinden).
(zie eerdere communicatie).

Neem burgers( wijkvertegenwoordiging) a.u.b. serieus !!

Namens vele Zonderwijkers,
Johan Couwenberg (Wijkambassadeur Zonderwijk)
Kometenlaan 29, 5505PN Veldhoven 
Tel. 06-15204611 
E: johancouwenberg@hotmail.com

mailto:johancouwenberg@hotmail.com


Veldhoven, 27-02-2023

Ondanks 47-jaar inzet van betrokken Zonderwijkers om wijkbelangen te behartgen worden ze wederom 
bedrogen. Gemaakte afspraken, beloften, toezeggingen, inspraak, zienswijzen, betrokkenheid etc. ten spijt. 
Zonderwijkers hadden hun hoop gevestgd op het nieuwe college o.b.v. toezeggingen/uitspraken plus het gegeven 
dat deze coalite burgerpart cipat e zeer hoog in het vaandel had staan. Maar niets is minder waar....

Burgerpart cipat e gaat al jaren achteruit van Leefoaarheidsgroepen naar Wijkplatforms naar Themagericht 
werken naar contact met 1 persoon/wijk plus vaak suggesteve internet-enquêtes.

Gemot veerde vrijwilligers haken gedesillusioneerd af en voelen zich steeds minder serieus genomen. De enkeling 
welke zich nog inzet voor echte wijkbelangen wordt op vakkundige wijze opzij gezet/uitgeschakeld.

Afgelopen 47 jaar heeft de wijkvertegenwoordiging zich hardgemaakt voor een leefoare wijk. Ervan uitgaande dat 
alle wijken in Veldhoven gelijkwaardig behandeld worden. Omdat Zonderwijk een hoog percentage sociale 
huurwoningen heeft met alle bijbehorende problematiek is destjds afgesproken om geen sociale woningbouw 
meer toe te voegen en elke bouwlocate in te zetten voor het duurdere segment. Dit alles om de leefoaarheid te 
verbeteren.

Met huidige plannen omtrent Andromeda en Mira wordt enerzijds een buitenwijkse voorziening gerealiseerd i.p.v. 
toegezegde CPO-nieuwbouw en komen bij de Mira onwenselijk 30% sociale met daarnaast midden huur 
woningen.

Er wordt niet naar wijkbewoners geluisterd, huidige stchtng "Ons Zonderwijk" organiseert geen openbare 
bijeenkomsten en legt haar prioriteiten(begrijpelijk) bij het organiseren van actviteiten, is ontmoet ngscentrum 
"t' Tweespan" een veredeld verhuurbedrijf geworden waar wijkorganisate' s amper ruimte kunnen huren en 
wordt eigendom t.b.v. nieuwbouw verkwanseld.

Naast de grote hoeveelheid aan sociale huur, samenstelling van de wijk, etc. is Zonderwijk ook nog opgezadeld 
met sociale uitkleding door het verdwijnen van: twee kleuterscholen, twee basisscholen, parochiekerk, restaurant, 
sporthal en 50^! van de speelterreintjes. Zijn diverse organisat es uit onze wijk verdwenen op basis van onjuiste 
communicate/ valse voorwendselen en verdween daarnaast:
^ Start/ finish omloop der Kempen (Mullerlaan)
^ Start/ finish Veldhovense carnavalsoptocht 
^ Ziekendag Zonnebloem (Sporthal de Springplank)
^ Prinsenbal (Sporthal de Springplank)
^ Schlageravond (Sporthal de Springplank)
^ Circus (Evenemententerrein Mira)
^ Monster trucks (Evenemententerrein Mira)
• Zeskamp Veldhoven (Evenemententerrein Mira)
^ Sociale invulling n.a.v. sloop Sporthal de Springplank. Bijna dagelijks maakte vele sporters en 

scholieren gebruik van de faciliteiten in ontmoetingscentrum 't Tweespan
(zaalvoetbal, volleybal, basketbal, tennis, Judo, gym, atletiek, etc.)

PS. Bovenstaande •activiteiten zijn voornamelijk verdwenen als gevolg van 
sloop sporthal "De Springplank" i.v.m. realisatie van de Kempen Campus.

Natuurlijk moet je niet terugkijken maar als je ziet dat jouw wijk stukje bij beetje gesloopt wordt doet het pijn.
Eind 2006 sprak men van "Zonderwijk achterstandswijk". Da t kon natuurlijk niet en vond er tussen 2008 en 2014 
het langverwachte groot onderhoud plaats v.w.b. openbaar gebied en huurwoningen plus werden op 10 oktober 
2009 door wethouder Pieter Venema en Directeur Aert Swaens(thuis) Lies de Groot 'n negental wijkambassadeurs 
benoemd welke wijkbelangen gingen behartgen. Zonderwijk ziet er aan de buitenkant goed uit maaarrrrrrr.... 
achter de deuren zit het echte probleem. Gaat Zonderwijk niet van een achterstandswijk naar een Getto ?!

Tijdens bijeenkomst "In gesprek over Zonderwijk" dd. 30/01^23 werden zelfs ideeën gespuid over hoge flats langs 
Sterrenlaan(nu tweekapers) en op grasstrook achter flats Kometenlaan (veel ruimte voor nog meer sociale woningen Ui).

Gemeente Veldhoven heeft het voor elkaar gekregen om laatste persoon welke belangen van Zonderwijk met 
volle overgave behartgd buiten spel te zetten. Proficiat.
Hopelijk kunnen direct betrokkenen nog goed slapen !!

Johan Couwenberg, Wijkambassadeur Zonderwijk
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